
Българска академия на науките

Институт по биология и имунология на размножаването „Акад. К.Братанов”

Научен съвет

Протокол No 65

На 24 октомври 2017 г., вторник, от 14:00 часа, в заседателната зала на Института

по биология и имунология на размножаването „Акад. К.Братанов” (ИБИР) се 

проведе редовно заседание на научния съвет (НС). Присъстваха:, чл. кор. Румен 

Панков, чл.кор. Чавдар Славов, проф. Мария Иванова, проф. Стефан Лолов, проф. 

Петя Цветкова, проф. Сорен Хайрабедян, проф. Красимира Тодорова, доц. Анастас 

Пашов, доц. Пламен Тодоров, доц. Бойко Георгиев, доц. Павел Рашев, доц. Милена 

Мурджева, доц. Велислава Терзиева, доц. Цветелина Орешкова, доц. Росен 

Стефанов, доц. Теодора Данева, Шина Пашова.

Отсъстващи по уважителни причини: акад. Богдан Петрунов

Отсъстващи без предизвестие: няма.

Проф. Лолов, председател на НС, откри заседанието. Членовете на съвета са 

получили в електронен вид дневния ред и постъпилите документи. Дневният ред 

беше одобрен без промени.

~*~*~*~

По Първа точка - беше изслушан индивидуалния годишни научен отчет на 

докторантката Антония Терзиева. Доц. Орешкова отправи въпроси относно 

нормализирането на данните и относно ролята на NK-клетките. Проф. Цветкова 

похвали структурата на изложението. Докторантката благодари за забележките и 

отговори на поставените въпроси. Отчетът бе приет единодушно

По Втора точка - беше разгледано предложението на Директора за избор на нов 

заместник-директор. Беше проведено тайно гласуване на членовете на Съвета с 

предварително подготвена бюлетина с името на единствения кандидат и комисия 

по избора в състав доц. Мурджева, доц. Терзиева и доц. Данева. Резултатът беше –

12 „положителни” гласа; два „отрицателни” гласа и два „въздържал се”. Доц. 

Мурджева обяви, че Съветът избира доц. Бойко Георгиев за заместник-директор на 

ИБИР.



По Трета точка - с явно гласуване единодушно беше одобрено предложението за  

стартиране на процедура по защита на дисертационен труд на докторантката 

Камелия Винкетова. Беше представено мнението на специализираното временно 

научно звено за подходящ състав на жури. При липса на допълнителни 

предложения беше избрано научно жури в състав: акад. Богдан Петрунов, проф. 

Стефан Лолов, проф. Росица Конакчиева (резервен член), доц. Доброслав 

Кюркчиев, доц. Ваня Цачева; доц. Цветелина Орешкова (научен ръководител) и 

доц. Таня Димова (резервен член).

По Четвърта точка - беше прието предложението на доц. Даскалова научното 

ръководство на докторанта Кирил Лазов да бъде възложено на доц. Бойко 

Георгиев.

По Пета точка - бяха разисквани предложените от проф. Цветкова и доц. Мурджева 

вътрешни правила за избор на „главен асистент” към ИБИР. Членовете на съвета се 

обединиха около становището за равнопоставеност на „вътрешни”-„външни” 

кандидати, както и около необходимостта при избора да се отчита и изразеното 

„виждането на кандидатите за бъдеща научна програма”. С явно глауване 

единодушно беше прието, че след редакторска намеса от страна на проф. Цветкова, 

правилата следва да се включат във вътрешния правилник на института.

По Шеста точка - с явно гласуване Съвета одобри предложения от проф. Цветкова 

актуализиран изпитен Конспект по специалност "Физиология на животните и 

човека".

По Седма точка - проф. Иванова и проф. Хайрабедян запознаха членовете на 

Съвета с подписан договор, касаещ участието на ИБИР в проект от Национална 

пътна карта за научна инфраструктура.

По Осма точка - проф. Иванова запозна членовете на Съвета с писмо от 

Председателя на БАН относно „правните възможности за участие на ИБИР като 

съучредител в юридическо лице Сдружение с нестопанска цел...”. В хода на 

обсъждането стана ясно, че учредяването на подобно Сдружение с участието на 

ИБИР не е актуално и не се налага взимането на конкретно решение от страна на 

Съвета.

По Девета точка - проф. Иванова и проф. Хайрабедян запознаха членовете на 

Съвета с действията на ръководството на ИБИР за възстановяване на част от 

изразходваните средства за охрана на административната сграда. След обсъждане 



на справедливите и разумни възможности се стигна до становището, че 

Ръководството на ИБИР следва официално да изиска в бюджета на ИБИР за 2018 г 

да се предвиди изравнителна сума за реално направените през 2017 г. разходи от 

ИБИР за охрана на общите с Националния антропологичен музей части от 

сградата.

По Десета точка - проф. Лолов предложи да няма обсъждане и решение, до 

получаване на официално становище, относно принципите за разпределение на 

допълнителната субсидия за редовни докторанти.

По Единадесета точка - Съвета обсъди направената от Главния счетоводител 

справка за досегашното изразходване на отчисленията за "базова организация" от 

научни проекти. Разискваха се варианти за по-справедливо разпределение на 

средствата и се реши на следващо заседание да се изработят и приемат нови 

правила. 

По Дванадесета точка - беше разгледано и одобрено предложение на Елиза 

Георгиева за правила за „начисляване на амортизации на дълготрайни активи на 

ИБИР”.

Поради приключване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на НС:

проф. Стефан Лолов


